
Beste minister,

Stichting Hondenbelang is in januari 2019 opgericht door een aantal hondenliefhebbers met diverse soorten honden met 
diverse karakters. Sommige hiervan hadden honden met gedragsproblemen. Vooral deze bazen waren blij dat ze bij een 
gedragsdeskundige met daadwerkelijke kennis van honden terecht waren gekomen. Vaak was er al, zonder resultaat, een 
alleen beloningsgerichte cursus gevolgd.

Op de cursus van genoemde gedragsdeskundige leert men naast belonen ook corrigeren en hoe belangrijk de interactie 
tussen hond en baas is. Ook hebben we hier veel andere mensen met honden met probleemgedrag leren kennen. Bij al 
deze honden werd met een combinatie van belonen en correctie de gedragsproblemen een halt toe geroepen. Iets wat met 
de alleen beloningsgerichte cursus ook bij deze honden niet gelukt was.

Slechts bij een enkele hond was het uiteindelijk nodig dat hier een correctieband/ stroomband werd ingezet. Maar ook hier 
een positief resultaat. 

Al deze honden hebben een, mede dankzij hun opvoeding, sociaal en vrolijk (gezins) leven.

 Maar het loopt niet altijd zo goed als bij onze honden getuige de 150 duizend geregistreerde bijtincidenten. De overheid 
(en iedereen in de samenleving) wil graag deze vele incidenten reduceren en het liefst helemaal uitbannen.

Uit onze ervaringen zal het u duidelijk zijn dat dit zonder corrigeren niet zal lukken, maar waarschijnlijk zelfs zal toenemen. 
Alleen belonen is geen volwaardige communicatie naar honden toe. Stroombanden zullen waarschijnlijk zelfs minder nodig 
zijn als een hondenbezitter meteen zijn pup goed leert opvoeden

Tevens leidt het opvoedingsprobleem nu al tot een hoog aantal honden dat wordt gedrogeerd met antidepressiva en 
tranquillizers of zelfs wordt gedood. Dit in plaats van te leren corrigeren wanneer nodig.

Wellicht kunt u begrijpen dat uw voornemen om stroombanden en andere zogenaamde aversieve hulpmiddelen te 
verbieden er uiteindelijk toe leidt dat met deze (schijn)oplossing het gebruik van antidepressiva, agressieproblemen en het 
onnodig doden van honden alleen maar zal toenemen

Er zijn veel “makkelijke” honden, maar ook honden die gestuurd moeten worden in  de opvoeding. Deze groep mag niet 
vergeten worden!!

Vertrouwende u hiermee onze visie te hebben gegeven,

Met vriendelijke groet,

Stichting Hondenbelang

Willem Homma




